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Protokoll Kommunala 
Funktionshinderrådet 
Torsdag 12 maj 2022, klockan 10.00 – 12.00 

Svenljungasalen Norr, Kommunhuset 

 

Närvarande 
 
För Svenljunga kommun:  
Liselott Johansson, sekreterare 
Sandra Larewall, tf socialchef 
Fredrik Skoog, enhetschef  
Jan Berndtsson och Andreas Bergsten, representant Svenljunga verksamhetslokaler 
 
 
För intresseorganisationerna:  
Sonja Fransson, RBU – riksförbundet för rörelsehindrade barn och ungdom, Ordförande för 
mötet 
 
 
För nämnderna: 
Margareta Bjälkemo, samhällsbyggnadsnämnden 
Patrik Thorén, Barn- och utbildningsnämnden 
Johan Björkman, kommunstyrelsen 
Lisbeth Jakobsson, socialnämnden 
 

 

§ 1 Närvarande samt val av justerare och tid för justering 
 Lisbeth Jakobsson utses att justera dagens protokoll. 

§ 2 Godkännande av dagordning samt tillägg av övriga frågor 
Laddplatser. 

§ 3 Genomgång av tidigare mötesprotokoll 
Inget att notera. 
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§ 4 Rapport kring pågående projekt och 
tillgänglighetsanpassning 

• Anpassning Mogaskolan?  
Andreas och Jan har erbjudit elever, föräldrar och lärare att gå runt och hjälpa till med 
synpunkter men ingen har hört av sig. Andreas tar ny kontakt med administratören på 
Mogaskolan för nytt erbjudande om hjälp. 

• Planering nya skolor, anpassade möbler:  
Första projekteringen för Skolplan söder är startat. Projektet är indelat i 8 delprojekt. 
Första projektet gäller förskola Överlida skola och en workshop har hållits hittills. 
Arkitekten för hela projektet är även tillgänglighetssakkunnig. Inköp av möbler kommer 
att göras av verksamheten och de kan ta hjälp av Andreas när det blir dags för detta.  
Rådet är intresserad av att följa skolprojektet och besluten om möblering. 

• Holsljunga badplats, finns förslag till tillgänglighetsanpassning? 
Inför beslut om investeringsplan 2023 finns ett förslag om att avsätta medel för 
renovering av piren och tillgänglighetsanpassning. Om beslut fattas att medel tillsätts 
ska en åtgärdsplan upprättas. 

• Tillståndet för träningsbassängen? 
Bassängen är 40 år. En tillståndsbedömning har gjorts av betong och ytskikt och är 
godkänt än så länge men att allt kan hända med tanke på åren. Svenbo håller på med 
en utredning av hur framtidens badhus ska utformas. Rådet vill påpeka att 
träningsbassängen är viktig att ha kvar. 

• Önskemål från medborgare om en lift i badhusets bubbelpool:  
Fredrik Skoog har fått önskemålet till sig och att han tillsammans med Jan Berndtsson 
börjat titta på lösningar och vilka kostnader det kan röra sig om. Rådet ställer sig 
positiva till förslaget och rekommenderar att en lift installeras. 

§ 5 Tillgängliga vallokaler och material 
Tillgänglighetsinventeringen är klar och vissa åtgärder ska göras av Svenbo och av föreningar i 
några av lokalerna. Arbetet med att iordningställa trycksaker pågår. Allt känns under kontroll. 

§ 6 Information av någon som var med på Länsstyrelsens 
konferens den 20 april om Funktionshinderpolitiken 
Andreas kommer att se på konferensen i efterhand. 

§ 7 Studiebesök på AME 
Arbetsmarknadsenheten beskriver sin verksamhet och hur de arbetar med personer med 
funktionsnedsättning. 

§ 8 Övriga frågor  
Laddplatser för bilar: Frågan diskuteras ytterligare vid nästa möte i rådet. Vid försäljning av 
kommunens mark framför rådet att det bör framföras att ladd platserna ska var 
tillgänglighetsanpassade. 
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§ 9 Nästa sammanträde 
22 september 2022 klockan 10.00 

 

Liselott Johansson 
Sekreterare 

Justeras: 
 

Sonja Fransson   Lisbeth Jakobsson 
Ordförande    Socialförvaltningen 
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